
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne  10. 12. 2009   
od 17.00 hodin v Praze 4 

 
 
Přítomni: př. Ing. J. Bárta, př. J. Bergl, př. Ing. A. Červená, př. Z. Hříbal, př. T. Vémola 

za revizní komisi př. J. Dvořák, 
  
 
 

 

1. Výbor projednal problém s opravou vodojemu. V listopadu udělala firma STAVEG (J. 
Lehký) ve dně pod vypouštěcím potrubím jímku a prodloužila nad její dno toto 
potrubí. Doposud se vodojem nedal úplně celý vypustit, jelikož vypouštěcí potrubí 
bylo několik centimetrů nad jeho podlahou. Dále po tryskání opravovala díry ve dně, 
které tam tímto vznikly. Bohužel byly narušeny též některé sváry mezi jednotlivými 
plechy, ty co byly viditelně špatné byly převařeny. Firma PROST provedla tryskání, 
metalizaci a nátěr vnitřku vodojemu. Po napuštění vodojemu vodou ale začala voda 
skrz stěny prosakovat, je to zřejmě tím, že plechové stěny jsou již ve velmi špatném 
stavu. Výbor projednal různé možnosti nápravy a rozhodl o vylepení vnitřku vodojemu 
folií. 

2. Byla vyplacena odměna 2500,- Kč smluvním pracovníkům za práce na přípravě 
vodojemu před jeho rekonstrukcí. 

3. 27.11.2009 proběhlo geodetickou firmou AGS Plán zaměření budovy studny a 
výtlačného potrubí. Jedná se o zbylou část, která dosud nebyla zaměřena. Po 
zpracování plánů bude v příštím roce následovat zapsání věcného břemene do 
katastru nemovitostí. 

4. Na schůzi byly vyplaceny odměny osadním správcům ve výši podle usnesení členské 
schůze. 

5. Výbor byl informován o změnách v platbách vyúčtování za rok 2009 u paní 
Vernerové, které bylo omylem započteno auto. Její platba bude o 100,- Kč nižší a u 
Ing. Škochové bude nižší o 900,- Kč, jelikož odpracovali brigádnické hodiny při úklidu 
okolí vodojemu po jeho opravě. 

 

 
 
V Praze dne  10. 12. 2009 
 
 
     
          
 Vladimír Řepka      Zdeněk Hříbal 
 předseda ZO ČZS        jednatel ZO ČZS 


